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Zápis č. 1 / 2024 
ze zasedání Zastupitelstva obce Přepeře 

konaného dne 25. ledna 2024 v zasedací místnosti OÚ Přepeře 
 

 

1. / Zahájení 

   

Přítomni: v 18:00 hodin bylo přítomno 10 zastupitelů. Počet hostů:1 občan. Zasedání řídil 

starosta Ing. Sajdl Luděk. Po přivítání na řádně svolaném zasedání, seznámil přítomné s programem. 

 

Program:  

1.   Zahájení 

2.    Volba návrhové komise a ověřovatelů zápisu 

3.   Kontrola usnesení z minulého zasedání 

4.    Příprava rozpočtu 2024 – celkový rámec, základní body 

5.    Informace o přípravě stavebních akcí roku 2024 

6. Příprava termínovníku akcí pro rok 2024 

7. Došlá pošta – důležité informace z úřadu 

8. Diskuse 

9.    Zpráva návrhové komise 

10.  Závěr 

 

Nikdo nic dalšího nedoplnil ani nepožadoval žádnou jinou změnu programu. 

V 18:09 dorazil zastupitel Daniel Černý. 

 

 

2. / Volba návrhové komise a ověřovatelů zápisu 

 

Starosta obce navrhl složení návrhové komise a ověřovatelů zápisu: 

 

Návrhová komise: Hozdecký Dušan 

Ing. Malý Petr 

Ing. Krsková Eva 

 

Ověřovatelé:   Náhlovský Lukáš 

   Ing. Novák Jiří 

 

(hlasování: pro 11/ proti 0 / zdržel 0) 

 

 

3. / Kontrola  usnesení z minulého zasedání č.9/2023 ze dne 14. prosince 2023 

 

Starosta přečetl usnesení číslo 9/2023 ze dne 14. prosince 2023 a k bodům usnesení se 

vyjádřil. Tedy jednotlivě – rozpočtové opatření č.6/2023 bylo v pořádku a bylo zveřejněno 

18.12.2023. Plán inventur byl připraven v pořádku a v současné době jsou inventury před 

dokončením. Novela zákona o obcích – nová výše odměn pro neuvolněné zastupitele byla v pořádku 

stanovena a je platná od 1.1.2024. Schválené vložení části zůstatku na běžném účtu ve výši 10 mil. 

Kč bylo uskutečněno 15.12.2023 na termínovaný vklad dle nabídky KB a.s. Starosta konstatoval, že  
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byl schválen strategický rozvojový dokument obce a 3. zpráva o uplatnění ÚP, informován byl odbor 

rozvoje MěÚ Turnov, potud vše v pořádku. Nikdo neměl žádná doplnění ani námitky. 

(hlasování: pro 11 / proti 0 / zdržel 0) 

 

Usnesení č.1: Usnesení z 9. zasedání Zastupitelstva obce Přepeře konaného dne 14. prosince 2023 

bylo splněno. 

 

 

4. / Příprava rozpočtu 2024 – celkový rámec, základní body. 

Starosta seznámil zastupitele se stavem účtů k 24.1.2024 (KB + ČNB) – 14.581.135,69 Kč + 

termínované vklady u KB 2x 10 mil. Kč, první končí 22.2.2024. Starosta konstatoval, že zastupitelé 

obdrželi k tomuto bodu podrobné podklady. V rozpravě se vrátil k plnění rozpočtu za rok 2023 a 

připomněl skutečné příjmy v roce 2023, které byly 25.926.159,54 Kč a výdaje 17.276.461,23 Kč, 

tzn., že jsme na účet dodali 8.649.698,42 Kč.  

Dle příjmových položek roku 2023 starosta navrhl předpokládané příjmy na rok 2024 ve výši 

25 mil. Kč. Navrhovaná položka výdajů dle plánovaných a průběžných akcí je max. 31 mil. Kč, zde 

se tedy jeví plánovaný schodek 5,5 – 6 mil. Kč.  

Starosta se věnoval podrobně jednotlivým akcím – chodník na Potůček a cyklotrasa, 

plánováno 7 mil. Kč, zmínil téma dotace na výstavbu cyklotrasy ke Všeni financovanou LK – zatím 

není jasné, zda bude dotace přidělena, konečné rozhodnutí by mělo být do léta. Pokud by dotace pro 

LK dopadla, je možné, že stavba cyklotrasy by začala již letos. Předpokládá se, že výdaje Obce 

Přepeře by byly ve výši cca 1mil. Kč na tzv. neuznatelné náklady. Do nich by spadalo např. 

financování kamery, která by měla pomoci zamezit vjíždění vozidel na cyklotrasu bez povolení. 

Další položkou je příspěvek na inženýrské sítě pro plánovanou výstavbu 5 RD v západním 

okraji obce. Na tuto akci je počítáno s rezervou 2,6 – 2,9 mil. Kč. Další akce je přístavba ZŠ – je 

uzavřena smlouva na projektovou dokumentaci ke stavebnímu povolení, dále je plánováno zhotovení 

prováděcí dokumentace, celkově pro ZŠ včetně příspěvku na provoz 3,4 mil. Kč.  

Je počítáno s příspěvkem pro církve, částka bude upřesněna dle reálných požadavků obou 

církví. Uvažuje se o přemístění knihovny do budovy fary, částka k hrazení nájmu by se hradila 

z položky určené pro knihovnu. Dotace sportovním spolkům – celkem 400 tis. Kč, Sokol má 

rezervováno 250 tis. Kč, z kterých bude mimo jiné hradit zateplení stropu sokolovny. Položka 

Svazarm – zde je plánováno vybudování bezodtokové jímky a stavební úpravy pro zbudování nového 

sociálního zázemí – celkem návrh s rezervou 450 tis. Kč. Je počítáno i s pomocí hasičů, kteří si 

některé práce provedou sami. 

Na VO v druhé ulici je plánováno 900 tis. Kč s tím, že tato částka by měla stačit. Starosta 

informoval, že nás kontaktoval zástupce firmy ČEZ pro investice s tím, zda jsme připraveni 

k vybudování další etapy VO v obci. Starosta konstatoval, že zatím nemáme stavební povolení, ale 

projekt máme, jen se upraví na aktuálně nové technologie a mohli bychom stavět i letos. Pokud to 

firma ČEZ zařadí do letošních investic, chtěla by začít brzy na jaře a stihnout dílo do konce roku. Na 

základě těchto skutečností starosta navrhuje k částce na VO přidat ještě 500 tis. Kč jako rezervu. Zde 

upozornil, že toto je částka, která by upravila navrhovanou výši schodku z 5,5 na 6 mil. Kč. 

Další menší rezerva je počítána pro přípravné práce v objektu č.p. 21 a případné budování 

fotovoltaiky na objektu OÚ a MŠ, 100 tis. Kč je připraveno na sociální služby. Důležitá položka 

hasiči – je počítáno s částkou 350 tis. Kč na nové vybavení zásahové jednotky. Hasiči si hledají i 

dotační titul, je tedy předpoklad, že celá navržená částka nebude vyčerpána. Bližší informace o 

financování hasičů přiblížil a vysvětlil místostarosta Kudrnáč. Starosta zmínil i plánovanou částku na 

případný nákup sekačky k traktůrku (cca 80–100 tis. Kč) na úpravu a údržbu obecních ploch. Starosta 

se znovu zeptal všech přítomných zastupitelů, zdali může navýšit částku o avizovaných 500 tis. Kč 

na VO. Reakce byla pozitivní, nikdo nic nenamítal. Před hlasováním se ještě RNDr. Semler dotkl 

problematiky opravy střechy a izolace na bytovce, bylo dohodnuto, že by se letos akce připravila a 

zařadila do rozpočtu na příští rok. 

 



Rok 2024                                       Zápis č. 1                                                    Strana č. 3 

________________________________________________________________________________ 

 

(V 18:40 odešla ze zasedání s omluvou před hlasováním zastupitelka Alena Dlouhá.) 

(hlasování: pro 10 / proti 0 / zdržel 0) 

 

Usnesení č.2: Zastupitelstvo obce Přepeře ukládá starostovi připravit návrh rozpočtu obce ke 

zveřejnění v členění podle paragrafů s maximálním navrženým schodkem 6 mil. Kč a v dostatečném 

předstihu před projednáním jej zveřejnit. 

 

 

5. / Informace o přípravě stavebních akcí roku 2024. 

Starosta upozornil, že zastupitelé k tomuto bodu obdrželi informace v e-mailu a následně 

doplnil věci nové. Informoval, že proběhlo jednání o archeologickém průzkumu s Dr. Prostředníkem, 

ředitelem turnovského muzea. Jednalo se o průzkumu v lokalitě přístavby ZŠ a v lokalitě č.p. 21 – 

v lokalitě přístavby ZŠ, průzkum proběhne letos na jaře a v lokalitě č.p. 21, pokud není známo 

rozmístění plánovaných objektů, se zatím průzkum odloží až do doby kdy bude jasno. 

Akce chodník na Potůček – zatím je zdržena nedokončeným projektem na připojení VO 

k vedení NN, ale zdá se, že by to nemělo již dlouho trvat. Výstavba inženýrských sítí za bytovkami 

Kolora zatím nemá stavební povolení. Obec uvažuje, že by část plánované dešťové kanalizace využila 

pro odvod povrchové dešťové vody od stávajících RD, která se nyní musí čerpat do obecní sítě.  

Upozornil na proběhlé jednání s místními myslivci o možnosti využívání klubovny na Špičce 

k činnosti MS Český ráj Přepeře. Na to navazuje i plánované přemístění knihovny na zdejší faru, 

následně se uvažuje o demolici starého objektu doteď využívaného myslivci a knihovnou.  

Starosta ještě zmínil možné další rozšíření datové sítě firmy Pamico v lokalitě Potůček a druhé 

ulici, které je teď ve stádiu projektování další etapy. Závěrem se zmínil o akcích, které obec 

neorganizuje, tj. demolice a výstavba mostu přes dálnici D10 směrem k Čtveřínu, která je plánována 

na rok 2024 a výstavba nového mostu přes Jizeru, která  je avizována na rok 2025. 

 

 

6. / Příprava termínovníku akcí pro rok 2024. 

 Místostarosta již zveřejnil návrh termínovníku na obecním webu a termíny akcí jsou dány. 

Jediné co není jasné, je možné konání akce FK Přepeře, zatím nedorazil žádný požadavek. 

 

 

7. / Došlá pošta – důležité informace z úřadu. 

Starosta upozornil na postupující digitalizaci státní správy, zprovoznění aplikace e-doklady a 

následně seznámil zastupitele s některými detaily této novinky spojené s jejím budoucím používáním 

na OÚ. Informoval zastupitele o návrhu provozu klubovny na Špičce po dalším jednání se zástupci 

MS Český ráj, ze kterého vyplynul trvající zájem myslivců o objekt a vůle OÚ postoupit objekt do 

opatrování MS i s přilehlými pozemky. Smlouva, která by to měla ošetřit, bude vycházet z podobného 

modelu jako u jezu, tedy „Smlouva o spolupráci při provozu a údržbě obecního objektu a pozemků“. 

Tímto definitivně končí půjčování tohoto objektu veřejnosti! 

Závěrem zmínil některé nové informace okolo připravované výstavby silnice I/35. Dále 

informoval, že 30.1.2024 proběhne první prezentace výsledků Studie proveditelnosti železniční trati 

Mladá Boleslav – Turnov – Liberec – státní hranice, starosta se bude prezentace účastnit. 

         

 

8. / Diskuse. 

           Starosta obce informoval zastupitele, že měl možnost vidět provoz kamerového dohledového 

systému Městské policie Turnov. Konstatoval, že se jedná o extrémně finančně náročný systém jak 

z pohledu investičního, tak i provozního a doprovodil informaci o některých detailech tohoto 

výkonného systému. 
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Místostarosta Kudrnáč připomněl zájezd do bazénu v Liberci a podotkl, že účast nebyla 

valná a uvedl termín další návštěvy bazénu – 9.2.2024. Pochválil již konaný Myslivecký ples a za 

jeho organizaci MS Český ráj Přepeře, vyjádřil dík. Závěrem pozval na dětský karneval, který 

10.2.2024 od 14:00 pořádá SDH Přepeře. 

Místostarosta Hozdecký připomněl konání pěšího obecního výletu, jehož datum i trasa 

budou upřesněny a představil zastupitelům možnost „výjezdního zasedání“ zastupitelů s tím, že 

termín a detaily se dořeší na pracovním zastupitelstvu. 

Ing. Malý vznesl požadavek zavedení el. proudu do obecní stodoly. Starosta reagoval – 

požadavek vyřešíme a poradíme se s odborníkem, jak a s jakými parametry se přípojka bude 

realizovat. 

Černý Daniel připomněl nutnost nastavení stmívače VO. Starosta reagoval a vysvětlil, že 

v současné době je stmívač odcloněn pomocí lepící pásky, aby jeho funkci nenarušovalo osvětlování 

z okolních objektů. Bylo konstatováno, že stmívači bude upraveno nastavení. Další připomínka p. 

Černého se týkala odpadu v pytlích s požadavkem umístění informační cedule u stávajících 

kontejnerů tak, aby občané tyto pytle odnášeli k objektu obecní stodoly. Místostarosta Kudrnáč 

reagoval – pokusí se znovu občany informovat formou SMS o možnosti ukládání pytlů u stodoly. 

RNDr. Semler měl dvě poznámky, první se týkala propojení podkrovních prostor v budově 

u tenisových kurtů a hasičárny, starosta vysvětlil, že v současné době toto nejde vyřešit, protože 

stropní konstrukce zbrojnice je tvořena pouze starými trámy, pro řešení tohoto problému by se musela 

zbudovat zcela nová stropní konstrukce. Druhá připomínka se týkala systému svozu – likvidace pytlů 

s různými typy odpadů, např. dle modelu Příšovic. Starosta reagoval, že Přepeře zatím na tento typ 

likvidace a svozů nemají personální obsazení ani finance. Padlo ještě několik připomínek a nápadů 

na toto téma a je zcela jasné, že se zastupitelstvo k tomuto tématu ještě vrátí. 

Ing. Krsková vznesla připomínku na ošetřování chodníků v zimním období, resp. prioritu 

ošetřování komunikací. Ing. Malý i starosta vysvětlili, že ošetření chodníků probíhá právě podle 

našich obecních priorit, ale v případě nenadálých povětrnostních situací bohužel není zcela v silách 

personálu obce být v jeden okamžik na více místech. 

 

 

9. / Zpráva návrhové komise. 

          Za návrhovou komisi přečetl Hozdecký Dušan návrh usnesení č.1/2024. Nikdo neshledal 

v návrhu chybu ani nenavrhl jeho úpravu nebo doplnění. 

(hlasování: pro 10 / proti 0 / zdržel 0) 

 

 

 

10. / Závěr 

 Starosta poděkoval všem za účast. Nejbližší zasedání zastupitelstva obce bude 22.2.2024 od 

18.00 v zasedací místnosti OÚ, pracovní v pondělí 12.2.2024 od 17.15 na OÚ. 


